
Zápisnica z ekonomickej komisie konanej dňa 4. 12. 2023 

Prítomní členovia EK: MUDr. Ján Trojan, Tomáš Svitok, M.A., Jana Zemková, 

Mgr. Monika Franková, Ing. Ľubica Türková   

Hostia:   Anton Horný, Ing. Ingrid Kmeťová, Mgr.. Viera Pechová, Ing. Peter Balák,     

Zdenka Duchoňová, DisArt, Ing. Viera Hagarová, Bc. Ľudmila Hartmanová 

Zapisovateľka:  Monika Roháčová 

 

Program:   

1. Žiadosť o odpredaj časti pozemku z majetku mesta – osobné vystúpenie žiadateľa 

2. Materiál z oddelenia výstavby  

3. Požiadavky na RO  

4. Materiál oddelenia vnútornej správy 

5. Schválenie čerpania kontokorentného úveru v r. 2024 

6. Informácia o rozpočte  na roky 2024-2026 

7. Rôzne 

Ekonomickú komisiu otvoril predseda komisie MUDr. Ján Trojan, následne vedúci Anton Horný 

prezentoval materiál z oddelenia výstavby. 

Oboznámil všetkých o stiahnutej žiadosti Vladimíra Pacalaja o odpredaji časti pozemku z majetku 

mesta. Stavebná komisia odporučila, aby si odpredaj žiadali ako SVB a nie ako fyzická osoba. 

Ďalej prezentoval žiadosť p. Marty Bachledovej, ktorá má niekoľkoročný problém so zatekaním do  

bytu, ktorý má prenajatý od mesta Nováky. Pani Bachledová žiada o zníženie nájmu. Hlavný kontrolór 

upozornil na skutočnosť, že mesto Nováky dlhodobo netvorí fond opráv a údržby za nájomné byty, 

z ktorého by sa riešili takého situácie. Zároveň požiadal ekonomickú komisiu, aby odporučila mestu 

tvorbu fondu opráv a údržby. Anton Horný uviedol, že na uvedenú opravu je vypracovaná cenová 

ponuka v sume cca 20 tis. €.  V rozpočte mesta nie sú aktuálne na to finančné prostriedky. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť 25 % zníženie nájmu p. Bachledovej do 

vyriešenia problému. 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0 

 

O požiadavkách na rozpočtové opatrenia č.52-91 informovali Monika Roháčová a Bc. Ľudmila 
Hartmanová. Monika Roháčová následne všetkých informovala o pripravovaných RO, ktoré budú 
predložené priamo na rokovanie MsZ z oddelenia výstavby na rozpracované projekty. 
Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložené 

požiadavky na RO. 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 1 

 

Odišli Mgr. Viera Pechová, Ing. Viera Hagarová, Zdenka Duchoňová, DisArt a Anton Horný. 

 



Ing. Ingrid Kmeťová prezentovala požiadavku p. primátora na určenie výšky odmeny veliteľovi PO na 

rok 2024. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča vedeniu mesta rokovať s organizáciami v okolí 

mesta, ktoré by mestu vedeli zabezpečiť službu PO v rámci zákona. K výške odmeny pre veliteľa PO sa 

EK aktuálne nevyjadruje. 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0 

Ing. Ingrid Kmeťová ďalej predstavila dokument Zásady odmeňovania, ktorý bol ekonomickej komisii 

predložený na rokovaní. Oboznámila ich so zapracovaným prechodným ustanovením, v ktorom je 

uvedené, že odmena poslancov na rok 2024 bude 0 Eur.  Toto pripomienkovala Ing. Ľubica Türkova, 

ktorá upozornila, že odmena musí byť aspoň 1 Euro.  

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu materiál Zásady 

odmeňovania až po preverení informácie o nulovej hodnote odmeny poslancov s mestským 

právnikom. 

Hlasovanie: 

Za: 5       Proti: 0     

 

Monika Roháčová všetkých informovala o zámere mesta čerpať aj v roku 2024 kontokorentný úver na 

preklenutie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami.  

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu čerpanie 

kontokorentného úveru v roku 2024. 

Hlasovanie: 

Za: 5       Proti: 0    

 

Monika Roháčová ďalej všetkých informovala o prácach na zostavení rozpočtu na rok 2024. Uviedla, 

že do dnešného dňa sa aj napriek mnohým škrtom výdavkov rozpočet na rok 2024 nepodarilo 

zostaviť ako vyrovnaný. Mesto Nováky začne rok 2024 v rozpočtovom provizóriu. Hlavný kontrolór 

Ing. Peter Balák upozornil na fakt, že mesto má predložiť na rokovanie MsZ návrh rozpočtu na rok 

2024 – 2026 a uviedol, že našiel ešte značné rezervy vo výdavkoch, kde by sa dalo škrtať napr. pri 

vývoze KO.  

Ekonomická komisia berie na vedomie informáciu o rozpočte na rok 2024. 

 

Hlavný kontrolór Ing. Peter Balák informoval ekonomickú komisiu o zámere vzdať sa priznanej 

odmeny 10% k platu schválenej mestským zastupiteľstvom z dôvodu nepriaznivej ekonomickej 

situácie mesta v roku 2023 s negatívnym výhľadom na rok 2024. 

K uvedenému zámeru sa pripojil aj primátor mesta a vzdáva sa priznanej 20% odmeny k platu 

schválenej mestským zastupiteľstvom pre ten istý dôvod ako hlavný kontrolór. 

Ekonomická komisia berie na vedomie  uvedené zámery. 

 

Zapísala: Monika Roháčová, zapisovateľka ekonomickej komisie 

Schválil: MUDr. Ján Trojan, predseda ekonomickej komisie 

V Novákoch, 11. 12. 2023 

 

 

 

 


